
Beste gemeenteraad,  

 

Vanavond was ik voor de tweede keer bij de denktank bijeenkomst t.b.v. wering sluipverkeer 

Ansbalduslaan. Wederom werden er voorstellen gedaan om sluipverkeer te ontmoedigen, zoals een 

fietssluis, verkeersdrempels, camera- toezicht etc. Wat me echter van het hart moet is dat er een 

groot aantal bewoners van de Ansbalduslaan, waaronder ikzelf, van mening is dat de maatregelen 

niet in verhouding staan met de gesuggereerde overlast van het sluipverkeer. Slechts op enkele 

momenten van de dag, tijdens de spits, is er enige toename van verkeer . Het grootste gedeelte van 

de dag is onze laan rustig en verkeersarm. Ik vind het dan ook overbodig om zulke rigoreuze en 

kostbare maatregelen te treffen welke niet opwegen tegen de consequenties. Helaas is hier tijdens 

de bijeenkomst weinig tot geen gehoor aan gegeven, vandaar dat ik dit via deze weg alsnog onder uw 

aandacht wil brengen.  

 

Met vriendelijke groet,  


